

加拿大神召會嘉智中學
家長教師會第三號通告 (2016-2017)
【2016 年家長興趣班十月活動報名】

親愛的家長：

家長教師會將於十月舉辦以下興趣班，其中敬師日活動～製作鮮奶球，更是特別答謝循循善誘、辛勞教育我們兒女的老師們，於當天齊集各位家長同心合力親手製作窩心小食一百份，於當天送予嘉智每位老師及同工，現誠邀各位家長撥冗參加，詳情如下：

活動一名稱：芒果芝士凍餅

日期： 2016 年 10 月 14 日 (星期五)

時間： 09:30 至 13:00

地點： 本校地下家教會資源室

導師： 鄭翠華女士

材料費： 每位\$30

活動二名稱：敬師日~鮮奶球製作

日期： 2016 年 10 月 27 日 (星期四)

時間： 10:00 至 12:00

地點： 本校地下家教會資源室

導師： Ms. Asia Farhat

材料費： 免費 (每位義工當天均會獲贈一份鮮奶球，以表家教會心意)

* 以上兩項活動對象均為本校學生家長，每班名額 15 人。

各家長參加與否須填寫本回條，有意參加上述興趣班之家長，連同所需費用，於 10 月 4 日(二) 或之前由 貴子弟交予班主任(再轉交家教會陳順中老師)，亦可親臨本校辦理報名手續。若對活動有任何查詢，請致電本校 (24413818) 與家長教師會副主席陳嘉儀老師聯絡。

此致
貴家長會員

加拿大神召會嘉智中學
家長教師會主席



林佩玉 謹啟

二零一六年九月二十九日

加拿大神召會嘉智中學

家長教師會第三號通告 (2016-2017)

【2016 年家長興趣班十月活動報名】

【家長回條】

各家長參加與否須填寫本回條，有意參加上述興趣班之家長，連同所需費用，由 貴子弟於 10月4日(二)或之前交予班主任(再轉交家教會陳順中老師)，亦可親臨本校辦理報名手續。

學生姓名：_____ 班別：_____ 學號：_____ 家長姓名：_____

本人* 擬參加上述之：芒果芝士凍餅 (14/10)，並繳付\$30。 (**現金或支票)

擬參加上述之：敬師日~鮮奶球製作 (27/10)，免費。

不參加上述任何活動。

* 請在適當以✓表示

** 繳費方法：現金或支票

支票抬頭：「加拿大神召會嘉智中學家長教師會」

此致

加拿大神召會嘉智中學家長教師會

家長簽名：_____

聯絡電話：_____

日期：2016年__月__日

PAOC Ka Chi Secondary School
Parent-Teacher Association Circular No.3 (2016-2017)
[October 2016 Activities for Parents]

29 September 2016

Dear Parents,

Parent-Teacher Association is going to hold the following activities during October 2016. In particular, the Ras Malai Class will be held on the Teachers' Day as dedication to our devoted and hardworking teachers. We hope to gather our parents to prepare 100 servings of heart-warming dessert for our teachers, which we will give it to the teachers and staff members on Thursday in the week after. All our parents are cordially invited to take part in the activities. Details are as follow:

Activity 1: Mango Chessecake Workshop

Date: 14 October 2016 (Friday)

Time: 09:30 – 13:00

Location: PTA Resources Room

Tutor: Ms. Cheng Chui Wai

Material Fee: \$30 per person

Activity 2: Teachers' Day ~ Ras Malai (Sweet Milk Ball)

Date: 27 October 2016 (Thursday)

Time: 10:00 – 12:00

Location: PTA Resources Room

Tutor: Ms. Asia Farhat

Material Fee: Free of charge (As a token of thanks, each volunteer will be given one serving of Ras Malai by the Parent-Teacher Association.)

The target participants of the above activities are parents of our school. The enrollment available for each class are within 15 parent members.

Parents should fill in the reply slip. For parents who are interested in enrolling the activities, please submit the reply slip together with the required fee to your child's class teachers (to be collected by Ms. Chan Shun Chung) on or before **4 October (Tuesday)**. Parents may also come to the school in person to complete the enrollment procedures. Should there be any enquiries, please contact the Parent-Teacher Association Vice-Chairperson Ms. Chan Ka Yee.

Yours sincerely,



Lam Pui Yuk
Chairperson of PTA

REPLY SLIP

PAOC Ka Chi Secondary School

Parent-Teacher Association Circular No.3 (2016-2017)

【 October 2016 Activities for Parents 】

Parents should fill in the reply slip. For parents who are interested in enrolling the activities, please submit the reply slip together with the required fee to your child's class teachers (to be collected by Ms. Chan Shun Chung) on or before **4 October (Tuesday)**. Parents may also come to the school in person to complete the enrollment procedures.

Dear PAOC Ka Chi Secondary School Parent Teacher Association, I:

would like to take part in **【 Mango Chesseecake Workshop (14 Oct.) 】**

Activity fee: HK\$30.00

would like to take part in **【 Teachers' Day ~ Ras Malai (Sweet Milk Ball) (27 Oct.) 】**

Activity fee: free of charge

I do not want to participate in any activities in October.

*Please put a "✓" in the appropriate box.

** Method of payment: Cash or cheque

Cheque payable to "Parent-Teacher Association of PAOC Ka Chi Secondary School"

Name of Student: _____

Class: _____

Class Number: _____

Name of Parent: _____

Signature of Parent: _____

Contact No. _____

Date: _____

2016